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Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg i Presteforeningen? 

Jeg ønsker at Den norske kirke skal erfares som en trygg og god arbeidsplass, og at 
prestens faglige rolle styrkes gjennom relevante kurs og EVU. Det er motiverende å 
bidra til utvikling av en fremtidsrettet organisasjon. Jeg vil gjerne bidra til at 
medbestemmelse i endringsprosesser ivaretas gjennom fagforeningen. Rekruttering 
og trivsel blant de yngste arbeidstakerne er viktig for gode kollegafellesskap, og jeg 
tror Presteforeningen kan bidra til å minske generasjonskløften blant kirkelige 
ansatte. Tillitsvalgte har en viktig rolle i å forme et støttende fellesskap mellom 
medlemmer og kollegaer, og i å ha en kontinuerlig og god dialog med arbeidsgiver. 

Hvilke saker/temaer mener du Presteforeningen bør ha særlig fokus på i neste 
periode? 

• Rekruttering av teologer som ikke er i prestetjeneste, gjennom faglig nettverk 
og dialogmøter. Jeg tror Presteforeningen kan samvirke bedre med 
arbeidsgiver her. Alle tillitsvalgte og medlemmer må ha et eierskap til 
rekrutteringskrisen. 

• Rekrutteringsarbeid og forberedelse til arbeidslivets forventninger blant unge 
studenter og de yngste ansatte blant medlemmene. Kan vi jobbe frem en 
kollegial mentorordning underveis i studieløpet, mellom yngre og eldre 
teologer? 

• Jeg er ellers enig i målsetningen for neste periode om å “styrke kunnskap og 
bevissthet om viktigheten av teologisk fagkompetanse i kirke og samfunn”. Et 
særlig fokus for meg er å styrke prestens kompetanse innen formidling, 
sjelesorg samt krise- og beredskapsarbeid. 

 



Samme generalforsamling som i mars 2024 velger nytt sentralstyre, avgjør 
også om Presteforeningen skal gå inn i en ny felles organisasjon med 
Diakonforbundet og KUFO. Hvordan ser du på en slik sammenslåing, og hva 
mener du vil bli de viktigste oppgavene for en eventuelt ny felles organisasjon? 

Jeg ser positivt på en slik sammenslåing og mener at økt tverrfaglig fokus i 
fagforeningene vil styrke det daglige samarbeidet i menighetsstabene. En hovedsak i 
ny organisasjon bør være rekruttering av medarbeidere til menighetsstabene, dette 
er viktig for alle profesjonene i kirken.  

En annen hovedsak bør være økt kompetanseheving blant medlemmer på relevante 
etter- og videreutdanningsløp. En tredje hovedsak bør være å skape frimodighet 
blant medlemmer på å utøve en relevant, faglig og respektfull tilnærming til 
offentligheten når det gjelder kirkens tilbud for barn og unge, samt de kirkelige 
handlingene i kirkebygg og på institusjonene. Fellesskapsarbeid og frivillighet blant 
medlemmer i kirken er av stor verdi for lokalsamfunn over hele landet.  

 
Mer om Anne Margrethe Ree Sunde 

Nåværende stilling og tidligere relevant jobberfaring: 

• Jeg er i dag sokneprest i Hinna menighet, Stavanger.  

• Jeg har etablert podcasten “Sårbarhetspodden” for å synliggjøre presters 

kompetanse innen sjelesorg. Sesong 2 kommer i 2024! 

• I årene 2018-2023 var jeg prest og daglig leder i Ukirke Stavanger. Jeg bidro 

til å etablere et tilbud for unge etter konfirmasjon (15-30 år) med base i landets 

eldste bedehus, midt i sentrumsgatene.   

• 2013-2018 var jeg personalrådgiver ved Stavanger bispedømmekontor og 

kjenner godt til arbeidsgivers ledelse av prestetjenesten.  

• 2008-2013 var jeg daglig leder i Misjonskirken UNG, med oppfølging av 

frikirkelig barne- og ungdomsarbeid i hele Norge samt internasjonale 

bistandsprosjekter.  

• Under studiene arbeidet jeg i KRIK med leirarbeid, og i Storsalen menighet 

med ettåringstjeneste. 

Relevant utdanning og etterutdanning: 

• Cand.theol fra MF og VID. 

• Master i endringsledelse fra Universitetet i Stavanger (det gjenstår å skrive 

masteroppgaven). 

• Psykologi grunnfag/årsenhet fra Universitetet i Oslo. 

Tidligere og nåværende verv i PF: 

• Styremedlem i Stavanger stiftsstyre. 

• Nestleder i lokallaget Ytre Stavanger prosti. 

 



Andre relevante verv: 

• Jeg var HRS-prest ved Hovedredningssentralen for Stavanger biskop i 

perioden 2013-2018. Pga. endring i stilling ble jeg etter hvert LRS-prest i Sør-

Vest politidistrikt, et verv jeg har stor faglig interesse av å ha. 


